
در شیراز اتفاق افتاد؛

قتل پنج نفر و هلاکت قاتل
گروگان ها آزاد شدند

صفحه 7

ث
حواد

در دیدار استاندار فارس با هیئت امنا دانشگاه 
فرهنگیان مطرح شد:

نماینده اهواز:

انتقال آب از خوزستانی که تنش 
جدی آب دارد، اجحاف است
صفحه 3

شهرستان
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روزنامهروزنامه
 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

شهردار شیراز:

مشارکت شهرداری شیراز با سایر دستگاه ها
باید متناسب باشد

20 دی آخرین مهلت ارسال آثار به هفتمین 
جشنواره رسانه ای ابوذر فارس

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان فارس خبر داد؛

آمادگی 700 راهدار درقالب
 74 اکیپ راهداری برای سفرهای ایمن 

زمستانی در فارس
نظارت و پایش جاده های استان فارس با 20 دوربین 

بصورت آنلاین
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همراه با تحلیل خبر

صفحه4

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

استان فارس مطرح کرد؛

صنعت چاپ به فرهنگ ما 
گره خورده

صفحه 8

کیش به دنبال 
مسافران جام جهانی 

قطر

رئیس سازمان نظام پزشکی:

 به دلیل مهاجرت پزشکان، در آینده ناچاریم بیماران را برای ادامه درمان به کشورهای دیگر بفرستیم

بماند  سرپا  بخواهد  مطبی  اگر  گفت:  پزشکی  نظام  سازمان  رئیس 
ویزیت باید ۱۲۰ هزار تومان شود.

به گزارش خبرنگار ایلنا، محمد رئیس زاده رئیس سازمان نظام پزشکی 
کشور در نخستین نشست خبری اش ضمن تبریک هفته بسیج گفت: 
کادر بهداشت و درمان و اساتید دانشگاه حضور کاملًا مؤثری در دفاع 
مقدس داشتند. خیل عظیمی از جانبازان که بعد از دفاع مقدس تا امروز 
به حیات خود ادامه دادند مرهون زحمات جامعه پزشکی در آن دوران 

هستند.
او در ادامه افزود: جا دارد یادی از مدافعان سلامت کنیم که در عرصه 
مبارزه با کرونا جان خودشان را فدا کردند و در حفظ مردم از جان 
خودشان گذشتند. وقتی با دفاع مقدس مقایسه کنیم می بینیم در این 18 
ماه شیوع کرونا، بیش از هشت سال دفاع مقدس شهید تقدیم کرده ایم 
بالغ بر 148 پزشک یعنی تقریباً سه برابر دوران دفاع  که در 20 ماه 
مقدس بوده است. این تعداد بالای شهدا نشان می دهد جامعه پزشکی ما 
شریف، مردم دوست، فداکار و در خدمت مردم است و نشان می دهد 
قاطبه جامعه پزشکی ما همانی هستند که مردم از یک طبیب و حکیم 

انتظار دارند.
او افزود: اگر با طرح بحث هایی در جامعه مخالفت می کنیم به معنای 
دفاع کورکورانه از صنف پزشکی نیست و دفاع از سلامت جامعه است. 
خواهشی که از اصحاب رسانه دارم این است که جامعه پزشکی در یک 
با کرونا مشغول و درگیر است و روح و روان جامعه  مبارزه سخت 
پزشکی خسته و آزرده است و دیگر توان و تاب ندارد. در این بیست 
انصاف نیست در چنین شرایطی  ماهه ضربات بسیار سختی خورده و 
با روح و روان  گاه بحث های حاشیه ای هرچند درست مطرح شود و 

جامعه پزشکی بازی شود.
برای  بر پنج طرح در جاهای مختلف  ماه گذشته غالب  در پنج شش 
جامعه پزشکی مطرح شده که قاطبه جامعه پزشکی با آن مخالفند، از 
جمله نظام طب سنتی، طب مکمل، بحث اصلاح آموزش پزشکی، ادغام 

آموزش پزشکی در علوم، افزایش ظرفیت و غیره.
مبارزه  فداکارانه  شرایط  این  در  پزشکی  جامعه  گفت:  زاده  رئیس 
باشد  اگر درست هم  این بحث ها مطرح شود.  نیست  انصاف  می کند، 
زمان مطرح کردن آن الان نیست. اجازه بدهند جامعه پزشکی از این 
مسیر عبور کند و خستگی ها را برزمین بگذارد و بعد هجمه ها را شروع 
کنند.او افزود: در چنین شرایطی چه ضرورتی دارد این بحث ها مطرح 
شرایط  این  در  داریم  انتظار  است.  نامهربانی  و  لطفی  کم  این  شود؟ 
همدلی مسئولین و اصحاب رسانه را بیشتر ببینیم و زمانی آن را مطرح 

کنند که فرصت توان وارد شدن به آن را داشته باشیم.
رئیس زاده در ارتباط با پیشنهاد ادغام آموزش پزشکی و وزارت علوم 
از سوی وزیر علوم، با اشاره به اینکه ما ادغام داشته ایم اما این ادغام 
در آموزش تئوریک و عملی بوده است، گفت: ما بعد از سی و پنج 
نتایج  می گذرد  درمان  حوزه  در  پزشکی  آموزش  ادغام  از  که  سال 
ملموس و عینی آن را می بینیم. افتخاراتی که ما در حوزه درمان داریم 
ماحصل ادغام آموزش تئوریک و عملی است. اگر در سی و پنج سال 

گذشته وضعیتی داشتیم که نیاز به وارد کردن پزشک داشتیم، الان به 
وضعیت افتخارآمیزی رسیدیم که پزشکان ما در خارج از کشور نیز 
خدمت می کنند و ما بالای 150 هزار بیمار از کشورهای دیگر داریم. 
پیچیده ترین درمان ها و تکنولوژی ها روز به مردم ما ارائه می شود و در 
ماحصل  نداریم. رضایت ها همه  از کشور  به خارج  نیاز  زمینه ای  هیچ 
ادغام آموزش تئوریک در شبکه درمان کشور است. چرا از این مسیر 

درخشان می خواهیم برگردیم؟
رئیس زاده در ارتباط با مهاجرت پزشکان گفت: مهاجرت ارتباطی به 
کرونا ندارد. این مسئله از قبل بوده و الان هم هست و به نسبت جامعه 
پزشکی آمار مهاجرت به لحاظ آماری بالا نیست. اما یک عدد آن هم 
برای ما مهم است، وقتی پزشکی تربیت شده و هزینه سنگینی برای 
آن شده، باید به مردم خدمت کند. از قبل داشته ایم و به کرونا ربطی 
ندارد. اصلش این است که شرایط ادامه کار برای رشته پزشکی را برای 
و  شده  غیرواقعی  تعرفه ها  اخیر  سال های  در  نمی بینند،  مهیا  خودشان 

دوره دستیاری دشوارتر شده است.
او افزود: این تمایل که پزشکان در کشور بمانند و در کشور خودشان 
خدمت کنند، کاهش پیدا کرده است. نهایتاً چیزی که پزشک ما را 
است  مسائلی  کند  طی  را  مهاجرت  دشوار  فرایند  که  می کند  متقاعد 
فعالیت پزشکی پزشک  برای  اقتصادی  به هیچ عنوان شرایط  که گفتم. 
عمومی مهیا نیست، نتوانستیم در پزشک خانواده آنها را به کار بگیریم. 
به این علت که سیستم ارجاع معیوب است و تعرفه ها غیرواقعی است. از 
راه مطب نیز امکان ادامه فعالیت نیست و با ویزیت مطب را نمی توانند 
بچرخانند. باید به دوره های تخصصی وارد شوند و رزیدنتی هم دوره 

بسیار دشواری شده است.
رئیس زاده گفت: اگر این وضعیت اصلاح نشود، بیم آن می رود در چند 
سال آینده برای برخی درمان هایمان کمیسیون درمان در خارج تشکیل 
دهیم و با بودجه های سنگین مردم را به خارج از کشور بفرستیم. در 
قلب و اطفال لیست های انتظار عمل ها ما بالای شش ماه است. یا اینکه 
باید مجبور شویم پزشک از خارج از کشور بیاوریم که باید ده برابر به 
او پول بدهیم. مجموع این شرایط باعث می شود تمایل به مهاجرت در 
جامعه افزایش پیدا کند که وضعیت خوبی نیست. دستیاران ما عمدتاً 
با نشاط و امید فاصله دارند. باید کاری کنیم این شوق و امید در جامعه 

پزشکی به خصوص دستیاران زیاد شود.

تحلیل این خبر را در صفحه ی دوم بخوانیدتحلیل این خبر را در صفحه ی دوم بخوانید
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صفحه4

رئیس سازمان نظام پزشکی:

۱۴۸ پزشک شهید سلامت 
در ۲۰ ماهه کرونا،

تعداد پزشکان شهید
3 برابر دوران جنگ!

 به دلیل مهاجرت پزشکان، در آینده ناچاریم بیماران را برای 
ادامه درمان به کشورهای دیگر بفرستیم

صفحه1

سقط جنین 40 درصد زنان به دلیل 
مشکلات مالی

مبالغ درج شده در این فیش ها، واکنش های متعددی را در فضای حقیقی و 
این موضوع، درخواست  به دنبال داشته و پیگیری و شفاف سازی  مجازی 

مردم از رسانه ها و مسئولان مربوطه بوده است.
تصاویر منتشر شده از فیش های حقوقی نجومی کارکنان شرکت پتروشیمی 

امیرکبیر واکنش هایی را به دنبال داشته است.
از  تعدادی  حقوقی  فیش  شدن  رسانه ای  از  پس  سیما  و  صدا  خبرگزاری 
اعداد  چگونگی  و  علت  پیگیر  امیرکبیر،  پتروشیمی  شرکت  کارکنان 
فیش ها،  این  در  شده  درج  است.مبالغ  شده  فیش ها  این  نجومی  ارقام  و 
واکنش های متعددی را در فضای حقیقی و مجازی به دنبال داشته و پیگیری 
و شفاف سازی این موضوع، درخواست مردم از رسانه ها و مسئولان مربوطه 
بوده است.در ۳ مورد از گزارش های دریافتی، حقوق های نجومی کارکنان 

پتروشیمی امیرکبیر به مبالغ ۸۴، ۱۲۵ و ۲۱۵ میلیون تومان، پرداخت شده 
مکرر  تماس های  باوجود  تاکنون  سیما  و  صدا  خبرگزاری  هرچند  است. 
با روابط عمومی شرکت پتروشیمی امیرکبیر، نتوانسته است پاسخ شفافی 
اقتصادی  ویژه  منطقه  عمومی  روابط  رئیس  اما  کند،  دریافت  باره  این  در 
این فیش ها هنوز مبهم  ایران گفت: موضوع  به خبرنگار عصر  پتروشیمی 
این  درباره  ذی صلاح  مراجع  طریق  از  ما  حاکمیتی  بررسی های  و  است 
عمومی  روابط  اینکه  بر  تأکید  با  ادیبی  محسن  است.  شده  آغاز  موضوع 
شرکت پتروشیمی امیرکبیر موظف و مکلف به روشنگری و شفاف سازی 
فیش های نجومی صادر شده در این شرکت است اظهار داشت: در صورت 
هرگونه مقاومت از سوی شرکت درباره رفع ابهام ها، موضوع به جد از سوی 

منطقه ویژه اقتصادی پتروشیمی پیگیری خواهد شد.

حقوق های نجومی در شرکت پتروشیمی امیرکبیر

»همه با هم به حمایت از کودکان کار و پیشگیری ازکار کودک همت گماریم«

کودکان باید رویاپردازی کنند نه کار

رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه وزارت آموزش و پرورش طی 
۲۰ سال گذشته بی ثبات ترین وزرا را داشته است، گفت: در چنین شرایطی 
چه انتظاری از این وزارت داریم وقتی حکمرانی و تعلیم و تربیت ایراد دارد 
و خواسته و ناخواسته با روند فعلی به آموزش و پرورش ضربه زده ایم که 

باید آن را جبران کنیم.
به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در هفتمین اجلاسیه کنگره ملی همفکری 
بسیج دانش آموزی که در محل مجلس سنا برگزار شد، ضمن تبریک هفته 
بسیج که حضور عاشقانه و عاقلانه همه اقشار ملت عزیز ایران است، گفت: 
به روح پرفتوح شهدا به ویژه ۳۱ هزار شهید دانش آموز، دو هزار و ۵۰۰ 
شهید معلم که بی شک ستاره های درخشان یکایک دانش آموزان، معلمان، 

نسل فرهنگی و ملت هستند، درود می فرستم.
۲۰ سال است که مدیریت باثباتی در وزارت آموزش و پرورش نداشته ایم

قالیباف با بیان اینکه باید به سنت های الهی ایمان و باور داشته باشیم و وعده 
خدا را صادقانه ببینیم، چنانچه آنها که در جنگ احزاب کنار پیامبر )ص( 
بودند از دشمن نترسیده و با ایمان موجب پیروزی خود شدند، گفت: تعلیم، 
تربیت، تزکیه و مهارت آموزی آغاز کار است که بروز و ظهور آن از سن 
دانش آموزی است که باید به همه ابعاد اجتماعی و فرهنگی آن توجه شود. 
باید به نوگرایی، تحمل مخالف،  در حکمرانی و نظام آموزش و پرورش 
افزایش ظرفیت ها، مردم باوری و خودباوری توجه کنیم تا در مسیر تعلیم 
و تربیت انسان هایی باشیم که قرار است تمدن سازی کنند لذا همگرایی و 
کار جمعی خوب است و آموزش و پرورش پیشانی عقلانیت، نوسازی و 

انقلابی گری است که متأسفانه در این بخش دچار آسیب هستیم.
وی اضافه کرد: یک دهه قبل در جلسه مهم عمومی اشاره کردم که اگر 
روزی مسئولیتی داشته و در دولت اثرگذار باشم حتماً تمشیت امور وزارت 

آموزش و پرورش را به صورت جزئی خودم پیگیری می کنم، معتقدم یک 
پیش بینی شده،  برای آن  تحولی که  سند  با  پرورش  و  این آموزش  دهه، 
متأسفانه زمین مانده و همه ما مسئولان باید نسبت به آن پاسخگو باشیم،  
معلمان  بلکه  نیست  مدرسه  ساختمان  پرورش،  و  آموزش  اساس  و  ستون 
هستند که اگر منزلت، معیشت و مهارت آنها افزایش یابد می توانند مؤثر 

باشند که البته بخش اداری آن نیز جای خود را دارد.
وسواس  با  پیگیری  بر  تأکید  با  همچنین  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
نسبت  دین  ادای  برای  مجلس  در  پرورش  و  آموزش  موضوع  دقت  با  و 
پرورش  و  تحول، وزارت آموزش  سند  علیرغم وجود  اظهار کرد:  به آن 
تاکنون بی ثبات ترین وزیر را داشته و ۲۰ سال است مدیریت باثباتی در این 
وزارتخانه نداشته ایم پس چه انتظاری از این حوزه داریم وقتی حکمرانی و 
تعلیم و تربیت ایراد دارد.قالیباف همچنین با بیان اینکه خواسته و ناخواسته 
با روند فعلی طی ۲ دهه گذشته به آموزش و پرورش ضربه زده ایم که باید 
آن را جبران کنیم، خطاب به دانش آموزان این نشست گفت: در گام دوم 
انقلاب تردید نکنید و بدانید من و امثال من پیشقراولان آن نیستیم بلکه شما 

هستید لذا به آن ایمان و باور داشته باشید.

قالیباف: 


